

## TABLE OF CONTENTS

	PAGE
Proclamations .....	v
Journals of the House of Commons .....	1
Proclamation re Dissolution .....	783
785-	
The Ministry and Parliamentary Secretaries .....	792E
Alphabetical List of Standing, Special, Joint Committees and Subcommittees .....	793E
Alphabetical List of the Members of the House of Commons .....	795E
Alphabetical List of Constituencies of the House of Commons .....	799E
Principal Officers and Officials .....	803E
Journals Branch and Parliamentary Reporting and Distribution Directorate .....	805E
Acts Passed during the Session .....	807E
List of Appendices .....	809E
Minutes of Proceedings and Evidence of Standing, Special, Joint Committees and Subcommittees not tabled in the House .....	813E
Index .....	821E

## TABLE DES MATIÈRES

	PAGE
Proclamations .....	v
Journaux de la Chambre des communes .....	1
Proclamation relative à la dissolution .....	783
785-	
Le ministère et Secrétaires parlementaires .....	792F
Liste alphabétique des comités permanents, spéciaux et mixtes et sous-comités .....	793F
Liste alphabétique des députés à la Chambre des communes .....	795F
Liste alphabétique des circonscriptions électorales représentées à la Chambre des communes .....	799F
Hauts fonctionnaires et officiers .....	803F
Direction des Journaux et Service des comptes rendus et de la distribution parlementaires .....	805F
Liste des lois sanctionnées durant la session .....	807F
Liste des appendices .....	811F
Procès-verbaux et témoignages des comités permanents, spéciaux et mixtes et sous-comités non déposés à la Chambre des communes .....	815F
Index .....	823F